
PROTOKOLL nr 2

vid sammanträde den 16/12 1975
i Djurgårdens IF: s överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordförande, 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Bengt Stagnan, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Axel M. Murray, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist, sekr., 
från kansliet: Bo Andersson.

§ 21: Sammanträdets öppnande:

Föreningsordföranden Rudolf Walldén öppnade sammanträdet med 
att särskilt välkomna adjungerade ledamoten Axel M. Murray med uttalande 
av förhoppningen att dennes goda kontakter i olika riktningar inom sam
hället skulle befrämja ett värdigt högtidlighållande av föreningens 85- 
årsjubileum det kommande året.
§ 22: Godkänt protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 1 av den 25/11, vilket godkändes 
i föreliggande skick och justerades av ordföranden.

§ 23: Bingo-situationen:

Rapporterades att ansökningar om speltillstånd för bingo 
på 4 lokaler (l:lo-ll) för 1976 expedierats.

Föredrogs skrivelse från Reymersholms IK att som medpartner 
till DIF och Hammarby på Domino I få en från 10 % till 20 % höjd vinstandel. 
Beslöts föreslå Hammarby stödja DIF i ett avslag på RIK:s framställning.

Redogjorde Kaj Alm för något ändrade förutsättningar för ett 
förvärv av Domino I och i anslutning härtill föredrogs ett av Lars-Magnus 
Wester utarbetat förslag för ett projekt med bingo i kombination med diverse 
programpunkter av så vittfamnande slag, att det för dagen måste bordläggas.
§ 24: Anslag för fäkt-SM:

Beslöts anslå kr. 3.000:- för kostnader vid fäkt-SM i Göte
borg (1:14), där Djurgården vann lag-SM på värja (herrar) och blev tvåa 
på florett (damer).

Rapporterade Kaj Alm om fäktmästaren Béla Rerrichs ekonomiska 
läge och förutsättningarna att via kommunala instanser (nej) eller Riks
idrottsförbundet/Svenska Fäktförbundet utverka någon form av extra anslag 
eller stipendier för att säkerställa BR:s fortsatta engagemang. Fäkt
mästarens inkomstsida beräknades för dagen ligga kring 40. - 50.000 kro
norsstrecket.

§ 25: Fotbolls- och ishockeyangelägenheter:

Diskuterades frågor att penetrera vid träffen mellan ÖS och 
fotbolls- och ishockeypresidierna senare på dagen.
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§ 26: Senareläggning av kräftsupé:

Förslaget att ersätta den tillställning för ÖS-kretsens leda
möter jämte damer, som från början planerats som en kräftsupé i slutet av 
augusti, med en form av Lucia- eller julkalas, betraktades för dagen son 
ej genomförbart. Beslöts därför att ställa in siktet på att ge damerna denna 
utlovade chans till trivselträff någon gång påföljande år även med risk att 
förverkligandet ej skulle bli aktuellt förrän till en ny kräftsäsong.

§ 27: Sektionsrapporter:

Rapporterade Reine Gustafsson ur ett styrelseprotokoll från 
fotbollssektionen, att man önskade tillstånd att vid utbetalningar etc. be
höva fullmakt för endast en styrelseledamot i st. f. som nu två. Beslöts av
visa detta frångående av vad som stadgas.

Rapporterade Karl Liliequist från bobsleigh- och bandysek
tionerna med framhållande av att bobåkarna redan nominerats som svenska 
olympiska deltagare i Innsbruck och att bandyns A-lag leder div. III-gruppen.

Rapporterade Reine Gustafsson och Hilding Lövdahl från en första 
konfrontation med squashklubben Odens styrelse i samband med planer på dess 
uppgående i DIF. Man hade fått ett gott intryck av varandra och överenskom
nit om en träff i squashhallen vid Frejgatan för bekantskap med själva 
spelet den 17/12 kl. 18.00.

Rapporterade Hilding Lövdahl, att det för boxningssektionens 
del var inflyttningsklart i den nya lokalen i Centralbadet påföljande dag. 
Rolf Theblin anmälde sig ha förhoppningar om att hyreskostnaden skulle komma 
att ligga kring kr. 10.000:-

Den nya cykelstyrelsen beräknar flytta in i lokalen i Akalla 
någon gång i februari 1976. Dessförinnan vill man ha företräde inför ÖS. Upp
drogs åt Lövdahl förbereda ett sammanträffande.

§ 28: Basket-framstöt:

Meddelade Reine Gustafsson, att div. III-klubben Blackeberg 
kommit med en propå om samgående med DIF. Då tidigare en sådan gjorts från 
KFUM/Central, skall Karl Liliequist orientera sig om denna klubb alltjämt 
är intresserad, varefter G. och L. återkommer i ärendet.
§ 29: Bingokostnad via fotboll till ÖS:

Från fotbollskassör Bengt Lindbergh hade till Reine Gustafsson 
föreslagits att en kostnad på kr. 700:- pr månad och därtill retroaktiv 
från våren 1975 skulle drabba ÖS för kostnader till Lars-Magnus Wester för 
dennes fungerande inom bingoverksamheten. På Gustafssons förslag beslöts 
att diskutera fram en för huvudkassan förmånligare ersättning och utan så 
lång retroaktiv verkan.
§ 30: Anslag till sektionerna:

Redogjorde Reine Gustafsson för följande bidrag (kommunala) 
till sektionerna:

bandy 7.500:-, boxning 1.000:-, brottning 5.000:-, cykel 
2.000:-, handboll 9.000:-, skidor 8.000:-, slalom 7.000:-
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§ 31: Nytt projekt i NK-lokal:

Rapporterade Rudolf Walldén och Rolf Theblin för sina son
deringar gällande Övertagande av NK:s lokal vid Birgerjarisgatan 6-8. 
Allt talade för goda utvecklingsmöjligheter med bingo och motsvarande 
aktiviteter, men först efter en kontakt mellan Theblin och NK-Söderlund 
kunde kostnadssidan bedömas. Uppdrogs åt ekonomiutskottet ventilera 
hela projektet.

§ 32: Stadionlokalens upprustning:

Framlade Rudolf Walldén ytterligare förslag (1:16) förslag 
till utrustningsdetaljer för Stadionlokalens upprustning. Under hand 
har Idrottsförvaltningen sagt nej till golvbeläggning med mjuk matta, 
varför fanns ytterligare skäl för att stanna vid ett förslag med en 
form av korkmasseunderlag.

§ 33: Maskinellt ärende:

På anmälan av Bo Andersson med önskemål om inköp enligt er
bjudande av en begagnad fotostat-apparat med placering på kansliet 
uppdrogs åt Axel Murray att infordra offert på motsvarande från annat 
företag, med vilket han förklarade sig ha sådana kontakter, att ett 
ännu förmånligare inköp kunde ifrågakomma.

§ 34: Ny ishall:

Föredrogs inbjudan att närvara vid invigningen av den nya 
ishallen vid Johanneshov den 19/12 1975 kl. 18.00. Beslöts att så 
många ÖS-ledamöter som möjligt skulle ställa upp och ge extra solenni
tet åt ett evenemang, som innebar att Stockholm äntligen fick en ny 
inomhushall. För en kostnad av dryga 4 miljoner kronor är hallen av
sedd att i första hand ge träningsutrymme för ishockey, konståkning 
och rinkbandy.

§ 35: Avslutning:

Årets sista ÖS-sammanträde avslutades av Rudolf Walldén 
med en God Jul-önskan till samtliga och med en erinran om att 1976 
års första sammanträde äger rum måndagen den 12/1 kl. 18.00. Här
efter åtskildes styrelseledamöterna för att närvara vid en träff i 
fotbolls- och ishockeyärenden med dessa sektioners presidier.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


